



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Sylvie Niwe Mutuyeyezu

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Belt, Ceremonial Ceinture de cérémonie		Date 2017-04-12
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-16-J622		Amendment No. – N° de la modification 005
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At /à :	14:00	EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (Heure avancée de l'Est)
On / le:	2017-04-18	
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions See herein – Voir aux présentes		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Tabitha Legault Procurement Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6466	Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 11:

Can you please confirm that the certificates of conformance and the component samples are to be submitted with the Pre Contract Award sample when/if requested and not with the bid?

Answer 11:

As per article 4.1.1.4 Mandatory Technical Criteria – General Information in the RFP :

“The Pre-Contract Award Sample(s) with any applicable waivers and substitutions, Certificate(s) of Compliance and Component Sample(s) will be required after the bid closing date, upon a written request from the Contracting Authority, from up to the four (4) bidders with the lowest evaluated price. Should these bidders not be technically compliant, up to the four (4) bidders with the next lowest evaluated price will be requested to submit Pre-Contract Award Sample(s) with any applicable waivers and substitutions, Certificate(s) of Compliance and Component Sample(s), and so on until a technically compliant bid is found.”

La présente modification vise à répondre aux questions reçues pendant la période de soumission :

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 11 :

Pourriez-vous confirmer que les certificats de conformité et les échantillons de composants doivent être soumis avec l'échantillon préalable à l'attribution du contrat lorsque/si demander et pas avec la soumission?

Réponse 11 :

Selon l'article 4.1.1.4 Critères techniques obligatoires – Renseignements de la DDP :

« Le ou les échantillons préalables à l'attribution du contrat avec les dispenses et substitutions correspondantes, le ou les certificats de conformité et le ou les échantillons de composants devront être fournis après la date de clôture de la demande de soumissions, sur demande écrite de l'autorité contractante, par, au plus, les quatre (4) soumissionnaires avec les prix évalués les moins-disants. Si les soumissions de ces soumissionnaires ne sont pas techniquement conformes, au plus, les quatre (4) soumissionnaires avec les prochains prix évalués les moins-disants devront soumettre le ou les échantillons préalables à l'attribution du contrat avec les dispenses et substitutions correspondantes, le ou les certificats de conformité et le ou les échantillons de composants et ainsi de suite jusqu'à ce qu'une offre techniquement conforme soit trouvée. »